
 

 

Beantwoording technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-19-130501 

Zaaknummer Z-18-046218 

Naam raadslid G. Mos 

Fractie D66 

Onderwerp Raadsvragen D66 verkeerssituatie Abbekerk/Lambertschaag 

Datum waarop de vraag is gesteld 14 februari 2019 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder F.R. Streng 

Afdeling Openbare Ruimte 

 

Inleiding 

In een brief aan college en raad vraagt de dorpsraad Abbekerk/Lambertschaag aandacht voor een 

aantal zaken m.b.t. de verkeerssituatie in de dorpen. De dorpsraad heeft naar eigen zeggen 

oplossingen aangedragen en die worden tot nu toe niet gehonoreerd. 

 

1.  Herkent u de in de brief geschetste problemen? 

antwoord  Met een aantal geschetste problemen zijn wij bekend. 

2. Hoe kijkt u tegen deze problemen aan? 

Antwoord Het Zuideinde is in het vastgestelde Gemeentelijk Verkeer en Vervoersplan (GVVP) 

gecategoriseerd als een gebiedsontsluitingsweg. Een weg bedoeld voor de 

bereikbaarheid van woonkernen en bedrijventerreinen. In het landelijk gebied betekent 

dit dat voertuigen door de woonkernen moeten rijden. Veelal door een 30 km/uur zone. 

Alternatieve routes zijn in de meeste gevallen niet voorhanden. 

 

Bij een 30 km/uur zone wordt aan het begin en einde zoneborden geplaatst. De 

verkeersdeelnemer ziet wanneer deze een 30 km/uur-zone passeert, inkomend of 

uitrijdend. Wij zijn geen voorstander van herhalingsborden.  

30 km maatregelen passen in een verblijfsgebied en niet bij een gebiedsontsluitingsweg 

daarom ervaren wij 30 km zones op deze wegen niet als de beste oplossing voor 

snelheidsbeheersing.  

 

Wij hebben de direct belanghebbende bewoners mondeling geïnformeerd. Op locatie 

hebben we de problemen besproken en daar waar mogelijk opgelost. De in de brief 

benoemde bushalte is inmiddels al aangepast. 

 

3. Deelt u onze mening dat hier kansen liggen werk te maken van de Kernvisie van 

Abbekerk/Lambertschaag, waarin ook de verkeerssituatie aan de orde komt? 



 

 

Antwoord Bij herinrichtingen van wegen en/of bij het vervangen van de riolering wordt rekening 

gehouden verbetering van verkeerssituaties. Dit gebeurt in overleg met de direct 

betrokken inwoners/partijen, zo ook met de kernraad. 

Dit kan betekenen dat bepaalde verkeersituaties pas na een aantal jaren worden 

verbeterd. 

4. Kunt u aangeven hoe van uw kant tot nu toe op de aangedragen problemen is 

gereageerd? Wij geven hierbij aan van de dorpsraad de indruk te krijgen dat volstaan 

wordt met - wat we zouden kunnen noemen - standaardantwoorden. 

Antwoord Het Zuideinde is in samenspraak met de direct aanwonenden medio 2012/2013 

heringericht. Uit de brief van de kernraad blijkt dat de genomen maatregelen niet het 

gewenste effect hebben. 

Wij gaan met de kernraad in overleg welke problemen worden gesignaleerd. Vervolgens 

beraden wij ons op eventuele nader te nemen maatregelen. 

 

5. Welke initiatieven gaat u nemen om samen met de dorpsraad te werken aan 

oplossingen?    

Antwoord Zie het antwoord op vraag 4. Daarnaast hebben wij structureel overleg met de 

kernraden. 

 

 

 


